
Protokół Nr 46/2013 
z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Św. 

w dniu 27 września 2013 r. 
 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji – H. Rożnowski. 
 
1. Lista obecności - w załączeniu. 
2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 
 

Lp. Sprawa Wniosek / Stanowisko / Informacja  
(Wynik głosowania) 

1. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miasta: 
   
a) udzielenia pomocy finansowej Po- W uzasadnieniu do projektu  uchwały Prezy- 
 wiatowi Ostrowieckiemu (projekt dent J. Wilczyński poinformował, że jest to 
 uchwały w załączeniu).  bardzo ważne zadanie, inwestycja partners- 
  ka. Pojawiła się duża szansa uzyskania pie- 
  niędzy. Na województwo świętokrzyskie 
  przyznano środki w wys. 12.5 mln zł. Odpo- 
  wiadając na pytanie radnego Z. Dudy dot.  
  przekazania powiatowi 910 tys. zł, a nie sfi- 
  nansowania inwestycji w 50%, prezydent  
  poinformował, że współpraca w tym zakresie 
  pomiędzy gminą a powiatem może korzyst- 
  nie wpłynąć na realizację wniosku.  
  Radny Z. Duda zapytał, co się stanie, jeśli  
  okaże się, że wartość inwestycji będzie niż- 
  sza? Odpowiadając na pytanie radnego pre- 
  zydent stwierdził, że będzie to rozliczone. 
  Skarbnik E. Pichór poinformowała, że ta  
  uchwała dotyczy roku 2014, dlatego też ma 
  charakter intencyjny. Ale zachodzi koniecz- 
  ność zmiany Wieloletniej Prognozy Finanso- 
  wej, gdzie musi pojawić się zabezpieczenie. 
   
  Członkowie Komisji w głosowaniu – stosun- 
  kiem głosów: 5 – za, przy braku głosów  
  przeciwnych i 2 wstrzymujących się – pozy- 
  tywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  
b) zm. uchwałę w sprawie uchwalenia  W uzasadnieniu do projektu uchwały Skarb- 
 budżetu Gminy Ostrowiec Święto- nik Miasta – E. Pichór poinformowała, że 
 krzyski na 2013 r. (projekt uchwały zmiany w budżecie są podyktowane m.in.: 
 w załączeniu). inwestycją ul. Wąwozy, zmianą kwot na  
  zagospodarowanie przestrzenne i admini- 
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  strację publiczną, zwiększeniem wydatków  
  na straż miejską (zakup wyposażenia), wy- 
  datków w zakresie kultury i ochrony dzie- 
  dzictwa kulturowego oraz wydatków Zakła-

du Usług Miejskich.  
  Radny Z. Duda zapytał o zmiany dotyczące 
  dz. 750 – administracja publiczna, czy środki 
  te będą przeznaczone na nagrody i podwyż- 
  ki. 
  Prezydent J. Wilczyński wyjaśnił, że swego 
  czasu gmina otrzymała środki na remont hali 
  (który dobiega końca), było to dowartościo- 
  wanie wydatków na sport. Ponieważ te wy- 
  datki znajdują się w jednym dziale, teraz na- 
  stępuje uzupełnienie, jest to powrót do pla-

nu. 
  Skarbnik E. Pichór wyjaśniła, że w tej pozy- 
  cji taka kwota była zaplanowana, a zmiany 
  poprzednie były dokonane zarządzeniem  
  Prezydenta.  
   
  Członkowie Komisji w głosowaniu – stosun- 
  kiem głosów: 8 – za, przy braku głosów  
  przeciwnych i 1 wstrzymującym się – pozy- 
  tywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  
3) zm. uchwałę w sprawie Wieloletniej Radny R. Martynowski zwrócił uwagę na  
 Prognozy Finansowej Gminy Ostro- błędne sformułowanie w objaśnieniu do pro- 
 wiec Świętokrzyski na lata 2013 -  jektu uchwały – dot. oznaczenia drogi. 
 2023 (projekt uchwały w załączeniu). Skarbnik E. Pichór stwierdziła, że błąd zos- 
  tanie poprawiony. Jednocześnie Skarbnik  
  poinformowała, że Rada Powiatu również  
  podejmuje uchwałę o przekazaniu dotacji 
  gminie, dlatego też taka informacja znajduje 
  się w objaśnieniu, że jest to dotacja wzajem- 
  na.  
   
  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
2. Sprawy różne:  
   
1) Wniosek rad osiedli odnośnie  Powyższą propozycję zgłosił Przewodniczą- 
 przeniesienia stanowiska ds. obsługi  cy Komisji – H. Rożnowski informując, że  
 osiedli w Wydziale Finansowym. rady osiedli postulują o przeniesienie stano- 
  wiska ds. obsługi rad osiedli na niższe piętro. 
  Skarbnik Miasta – E. Pichór stwierdziła, że  
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  jeśli taka uciążliwość ma miejsce, to pracow- 
  nik wydziału może zejść do interesanta w ce- 
  lu załatwienia sprawy.  
 
Odrębne głosy do protokółu: nie zgłoszono.  
 

Termin następnego posiedzenia: nie ustalono.  
 
Protokołowała:              Przewodniczył: 
        Przewodniczący Komisji 
Marta Kami ńska           Henryk Rożnowski 
 
 


